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 Prezence 
Přítomni předseda: Ing. Jan Vavřička 

 
členové: 
Brožík Václav, MUDr. 
Habruň Marek, Ing. 
Jakubíček Petr, Bc. 
Konvář František 
Krumer Vladislav, PaedDr. 
Sýkora Jiří 
Němečková Martina, Mgr. 
Opltová Michaela, Ing. 
Ženíšek Ondřej, Mgr 
  
 
 

Nepřítomni 0 

Omluveni Procházková Jana, Mgr. 
 
 

  

Hosté Petr Vanka, I. náměstek hejtmana pro oblast regionálního rozvoje, IT 

a evropských záležitostí 
Ing. arch. Miloslav Michalec, vedoucí ORR KÚPK 

Karel Petráň, starosta obce Svojšín 

 

Na vědomí 

 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 

 

 

 

Výbor pro regionální rozvoj Plzeňského kraje  

Zápis z 9. zasedání VRR ZPK dne 16. 8. 2022  

 
 

Číslo zasedání 9  

Datum konání 16. 8. 2022 – 14.00 hod. 

Místo konání Obecní úřad, Svojšín 135, 349 01 Svojšín 

Zapisovatel Jana Brichcínová 
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Program 
 

1. Zahájení 
2. Dotační titul Integrované akce mikroregionů Plzeňského kraje 2022 
3. Různé 
4. Diskuse a závěr 
5. Seznámení se s obcí Svojšín 
 
 
 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení 

 
Předseda výboru Jan Vavřička přivítal všechny přítomné členy a hosty. 
Zahájil 9. výjezdní zasedání Výboru pro regionální rozvoj ZPK. 
Všichni členové obdrželi pozvánku s programem jednání elektronicky 23. 
června 2022. 
 
Počet přítomných členů Výboru pro regionální rozvoj ZPK na začátku 
zasedání je 9. 
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen Ing. Marek Habruň. 
 
V 14:06 přišel pan Ženíšek. 

 
Program 9. výjezdního zasedání Výboru pro regionální rozvoj ZPK byl 
všemi členy výboru odsouhlasen. 
 
Tajemnici výboru zastoupila na tomto jednání paní Pavla Bajerová. 
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Dotační titul Integrované akce mikroregionů Plzeňského kraje 
2022 

 
Slova se ujal vedoucí Odboru regionálního rozvoje PK, Ing. arch. Miloslav 
Michalec. Dotační program byl zařazen poprvé po covidové době. 
Hodnotící komise byla složena z členů Rady Plzeňského kraje a také členů 
výboru. Bylo podáno 13 žádostí a všechny by měly být uspokojeny. 
Zastoupeny jsou všechny okresy, nejvíce žádostí byly z okresu Tachov. 
Pan Michalec seznámil členy s kritérii vyhodnocování žádostí a klíčem 
k bodování a rozdělení finančních prostředků. Uvedl i názvy žádajících 
svazů.  
Paní Opltová se dotázala na nejkvalitnější projekt z pohledu pana Michalce, 
ten uvedl, že všechny projekty byly tentokrát kvalitní. 
Pan náměstek Vanka seznámil přítomné s myšlenkou změn v dotačním 
titulu. Pan předseda Vavřička připomněl, že změny by navazovaly na 
podněty projednané na předchozím setkání Výboru pro regionální rozvoj 
s mikroregiony v Kozolupech. 
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Pan Krumer konstatoval, že žádosti jsou kvalitní a stručné, je však třeba 
věnovat pozornost řešení disparit. 
 
Pan Vavřička dále pohovořil o strategickém plánu rozvoje obcí – jednom 
z nejdůležitějších dokumentů každé obce. 
 
Výbor pro regionální rozvoj vzal na vědomí zprávu o dotačním titulu 
Integrované akce mikroregionů Plzeňského kraje 2022. 
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      Různé 

 
Pan předseda Vavřička seznámil přítomné s průběhem vyhlášení výsledků 
soutěže Vesnice roku Plzeňského kraje 2022. Tato soutěž se uskutečnila 
po dvouleté pauze a jejím vítězem se stala obec Kařez. 
Pan předseda hodnotil průběh soutěže i závěrečné vyhlášení výsledků 

velice kladně a spolu s panem náměstkem Petrem Vankou se shodli na 
úvaze o návrhu úprav odměn pro vítěze jednotlivých kategorií na příští rok 
tak, aby bylo pro obce motivující se do soutěže přihlásit.  
Letošního ročníku se zúčastnilo 14 obcí. 
 
Pan Michalec opět informoval o průběhu soutěže Stavba roku. Pohovořil o 
cenách, hodnocených kategoriích, odborné porotě a také postupu 
hodnocení. Porota osobně objíždí všechny stavby. 

 
Soutěž Stavba roku Plzeňského kraje má se koná pod záštitou hejtmana 
Plzeňského kraje Rudolfa Špotáka a Ministerstva průmyslu a obchodu ČR. 
Soutěže o titul Stavba roku Plzeňského kraje 2022 mohou přihlásit stavební 
díla uvedená do provozu nebo zkolaudovaná v období od 1. 1. 2021 do 31. 
12. 2021 a realizovaná na území Plzeňského kraje. Soutěž má přispět ke 
zvyšování kvality staveb v regionu a je považována za velmi prestižní. Titul 
Stavba roku Plzeňského kraje pak může porota udělit v každé ze sedmi 
soutěžních kategorií, stejně tak má ale právo titul vůbec neudělit. Stavby 
mohou získat také Cenu poroty, Cenu hejtmana Plzeňského kraje, Cenu 
Ministerstva průmyslu a obchodu ČR a Cenu Svazu podnikatelů ve 
stavebnictví. Již tradičně vybere svého vítěze také veřejnost. Stavba s 
nejvyšším počtem hlasů v internetovém hlasování si odnese Cenu 
veřejnosti. Do letošního ročníku soutěže je přihlášeno 38 staveb. Toto číslo 
řadí Plzeňský kraj na 1. místo v České republice v počtu přihlášených 
staveb. 
 
Na závěr svého vstupu pan Michalec vybídl přítomné k hlasování  o cenu 
veřejnosti na webových stránkách. 
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Diskuze a závěr 

 
Pan Vavřička v rámci diskuze ještě přinesl další příspěvek z průběhu 
hodnocení soutěže Vesnice roku Plzeňského kraje 2022, kde byl 
místopředsedou hodnotící komise. Zmínil různorodost přístupu vesnic 
k soutěži, vyhodnotil soutěž jako velmi inspirativní a pro jednotlivé vesnice 
velmi stmelující. Vyjádřil názor, že Vesnice roku PK 2022 byla vybrána 
správně. 
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Pan Krumer přednesl žádost starosty z obce Dobřany a informoval o 
uvažované výstavby „gigafactory“ na letišti v Líních. Především chtěl zmínit 
skutečnost, že o této záležitosti s představiteli zainteresovaných obcí nikdo 
z vlády ani kraje nejednal, ani je neinformoval a vše se dozvídají v podstatě 
z médií. Pan Vavřička zmínil, že záležitost výstavby na letišti v Líních byla 
odsouhlasena již v roce 2008, paní Opltová konstatovala, že je to již velmi 
dlouhá doba a od té doby se ve většině obcí zástupci změnili. 
Informovala členy výboru, že spolu s panem Vavřičkou již ministra obchodu 
a průmyslu o nevoli obcí k záležitosti a především o nedostatečné 
komunikaci s občany, osobně informovali. 
Pan náměstek Vanka varoval před šířením nepravdivých informací s tím, 
že vše je zatím v běhu, nic není rozhodnuto a kraj také nebyl informovaný, 
proto nemohl se zástupci obcí komunikovat – zatím jim nemá k záležitosti 
co říci. Závěrem se všichni shodli na skutečnosti, že stejně jako 
v manželství je i tady komunikace mezi všemi stranami nejdůležitější a je 
nutno zlepšit komunikaci mezi obcemi a státem. Do diskuse k této 
problematice se připojili i pánové Konvář a Ženíšek. 

 
Do diskuse zapojila i paní Němečková, starostka obce Planá u Mariánských 
Lázní, která informovala členy výboru o nově vzniklém projektu nemocnice 
následné péče v Plané u ML a také o bojích mezi politickými stranami 
v souvislosti s nadcházejícími komunálními volbami. 
Zdůraznila důležitost dostupnosti zdravotní péče i mimo velká krajská a 
okresní centra a tím i velkou důležitost podpory projektu nemocnice 
následné péče ze strany kraje.  
 
Pan náměstek Vanka pozval všechny přítomné na Dožínky Plzeňského 
kraje, které se konají příští sobotu v Chanovicích od 10 hodin. 
 
V 15:11 oficiální část jednání Výboru pro regionální rozvoj skončila, pan 
předseda poděkoval členům za účast, a pozval všechny na neoficiální část 
zasedání – prohlídky obce Svojšín, kostela a zámku. 
 
Příští 10. jednání Výboru pro regionální rozvoj se bude dle Plánu činnosti 
na rok 2022 konat 20. září 2022 na Krajském úřadě v Plzni. 
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Seznámení se s obcí Svojšín 

 

Členů výboru se ujal starosta obce pan Karel Petráň spolu s místostarostou 

Bc. Tomášem Petráněm. Starosta seznámil členy výboru s akcemi obce na 

základě dotační politiky kraje a provedl je po obci. Členové výboru navštívili 

kostel a zámek, který je v majetku obce. Závěrem pan předseda Vavřička 

poděkoval zástupcům obce za poskytnuté zázemí pro konání jednání 

výboru a uspořádání prohlídky obce a jednání v 17:10 ukončil. 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 22. 08. 2022 – počet stran: 4, počet příloh: 1 

 
 
 Jana Brichcínová Ing. Marek Habruň Ing. Jan Vavřička 
 
 .................  .................   .................  ..................   
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  


